
Protokół Nr 19/21
z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 17 maja 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 11:00
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 12:50
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności. 

1 Radny Marek Zubrzyński,
2 Radny Marian Auron, 
3 Radna Jolanta Beata Bagińska,
4 Radny Józef Masianis,
5 Radny Bogusław Sojko,
6 Radna Małgorzata Klucznik.
7 Radny Tomasz Korzeniecki,
8 Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.
9 Radna Jolanta Piktel-Dabulis.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta,
3 Pani Aneta Kimszal  – Seketarz Miasta,
4 Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,

5 Pan Piotr Maksimowicz - Radny,
6 Pani Ewelin Luto  – Referent,
7 Pan Marek Sznejder  – Inspektor,
8 Pani Danuta Nubert  – Prezes Zarządu GS,
9 Pani Karolina Rapczyńska  – Referent.

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
Przewodniczący Komisji  Planu Budżetu  i  Finansów.  Powitał  radnych oraz zaproszonych
gości. 

Do pkt 2. 

Radny Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów,
przestawił proponowany porządek posiedzenia. Poinformował Radnych, że wpłynął wniosek
o rozszerzenie porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu



opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i
ustaleniu  stawki  opłaty  za  pojemnik  na  terenie  gminy  –  Miasta  Sejny.  Poddaje  pod
głosowanie zgłoszony wniosek.

Pani Jolanta Beata Bagińska  – Przewodnicząca Rady Miasta – na posiedzeniu komisji
jest zaproszony gość Pani Prezes Danuta Nubert i jest taka prośba, aby na początku komisji
wysłuchać Panią Prezes. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek do porządku posiedzenia.

Po głosowaniu ustala się, jako punkt 5 porządku posiedzenia.

Radny Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów -
poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia wraz z przegłosowanym wnioskiem. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny

na 2021 rok.
5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej
opłaty i  ustaleniu stawki  opłaty za pojemnik  na terenie gminy –  Miasta
Sejny.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do
Związku Miast Bałtyckich.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do
Związku Miast Polskich.

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64,
16-500 Sejny.



9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
utworzenia  Żłobka  Miejskiego,  dla  którego  organem  prowadzącym  jest
Miasto Sejny oraz nadania mu statutu.

10.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały w
sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Sejny na
2021 rok.

11.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie
spółki „KZN Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

12.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o
wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na
sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  Społecznej  Inicjatywy
Mieszkaniowej.

13.Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.

14.Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Komisji
Rewizyjnej na skorzystanie z porad, opinii i ekspertyz osób posiadających
wiedzę fachową w zakresie związanym z przedmiotem jej działania.

15.Wolne wnioski i oświadczenia. 
16.Zakończenie posiedzenia.             

Pani Danuta Nubert – Prezes GS – dla mnie jest to bardzo trudna sytuacja, zwróciła się z
prośbą o obniżenie opłat za wieczyste użytkowanie gruntu, które zostały nam podwyższone.
Rozumiem,  że  było  można  te  grunty  wykupić,  ale  w  tym  czasie  mieliśmy  na  głowie
inwestycje masarni, do tamtego czasu nikt nam nie dał żadnej złotówki, Pan Burmistrz w
zeszłym roku umorzył  nam jedna ratę.  Rozumiem,  że  potrzebne są  dochody do budżetu.
Przyszłam prosić Państwa aby Państwo podeszli do tej sprawy. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  ta  opłata  dotyczy  wszystkich
waszych gruntów?

Pani Danuta Nubert – Prezes GS – tak to są wszystkie nasze podatki, jest pandemia i 
wiem, że każdemu jest krucho. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  my,  jako  Rada  mamy  małe
możliwości, to są wyliczenia wynikające z przepisów prawa. 

Pani Jolanta Beata Bagińska  – Przewodnicząca Rady Miasta – po dyżurze, na którym
była u mnie Pani Prezes rozmawiałam z Panią kierownik i to jest naliczane indywidualnie na
podstawie wyceny zrobionej przez biegłego i ta opłata jest naliczana. Prośba jest taka czy jest
możliwość załatwienia sprawy by obyło się bez zwolnień pracowników. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła Radnym sprawę merytorycznie jak
ta sprawa wygląda. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – czy jest jakaś możliwość złożenia
wniosku o przesunięcie płatności czy rozłożenia jej?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – w takim wniosku trzeba wykazać wniosek i
spadek obrotów. 

Pani Danuta Nubert – Prezes GS – to  nie  jest  obowiązek załatwiania takich spraw, i
szacowania, co 3 lata. 



Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – poinformował, że miasto miało takie
prawo i skorzystało z tego. 

Pani Danuta Nubert – Prezes GS – poinformowała, że taki wniosek został złożony do
miasta. 

Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – musimy poczekać jaki będzie ruch ze
strony miasta. 

Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt uchwały przedstawiła Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie (9 głosów za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie
uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2021-2027  wraz  z
autopoprawką.

Do pkt 4.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Sejny na rok 2021. 

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Omówiła zgłoszoną autopoprawkę do projektu uchwały.  

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – co za pół miliona złotych jest planowane
na poddaszu szkoły.
Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  –  dostaliśmy  100%  na  adaptacje  poddasza  na
pełnowymiarową sale z łazienkami i ogrzewaniem. Omówił szczegółowo, co jest planowane
przy adaptacji pomieszczenia. 
Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  czy  dane  techniczne  budynku
dopuszczają na budowę czy to będzie równało się z podniesieniem dachu?
Pan  Marek  Sznejder –  Inspektor  –  nie  dach  nie  będzie  podnoszony,  będzie  robione
wzmocnienie stropu, robiona posadzka.  
Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  czy  w  tym  czasie  będzie  ta  część
wyłączona z użytkowania?



Pan Marek Sznejder – Inspektor – nie, w czasie wakacji będzie to funkcjonowała w cześć
przedszkolnej w szkole. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji – czy zmieścicie się w tej kwocie?
Pan Marek Sznejder – Inspektor – to będziemy mogli ocenić po przetargu. 
Radny Marian Auron – mam rozumieć, że to dotyczy szatni?

Pan Marek Sznejder – Inspektor – to dotyczy byłej szatni. 
Radny Marian Auron – jestem ta osobą, która zajmowała się budową tych szatni będąc w
Radzie rodziców zajmowałem się tą sprawą. Poinformował, że w tym miejscu jest kurzawa.
Jeżeli Państwo zobaczycie obok szkołę to ona jest ściągnięta prętami. Ta sytuacja nie pozwala
na jakąkolwiek nadbudową, strop tam jest lekki. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  wiem,  że  Pan  się  zna  na
wszystkim. Zdecydują o tym ludzie, którzy mają kwalifikacje, Panu konstruktorowi zostaną
przekazane  te  informacje.  Spodziewam się  tych  zawiadomień  i  kontroli,  Pana  uwagi  nie
zostaną pominięte. 

Pan Marek Sznejder – Inspektor – budynek stoi już wiele lat, nie ma tam żadnych pęknięć i
oznak osadzania budynku, nie proponujemy tam żadnej nadbudowy. Jest to adaptacja strychu.
Poinformował, że zrobiony został projekt przebudowy centralnego ogrzewania. Podejdziemy
do tego profesjonalnie i mam nadzieję, że nam się uda to jest 100% finansowanie.
Pan  Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  jak  wygląda  sprawa  przetargu  na
modernizację stadionu miejskiego?
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – poinformowała, że była za duża kwota na realizację
tego zadania i dlatego został ogłoszony II przetarg. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny  –  zgodnie  z  prawem  nie  ma
możliwości negocjowania, jest szansa na obniżenie ceny przez zmianę innej nawietrzni. 
Radny Marian Auron –  poinformował,  że  się  nie  zna  na  wszystkim i  przytyki  nie  są  na
miejscu, pogarszają sytuację. 35

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  (9  głosów  za)  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie
uchwalenia budżetu Miasta Sejny na rok 2021 wraz z autopoprawką. 

Do pkt 5.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmian w uchwale  o
ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej
opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Pani Bożena Renata Miszkiel –  Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały. 



Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale o
ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej
opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Do pkt 6.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały w sprawie  przystąpienia Miasta
Sejny do Związku Miast Bałtyckich. Poinformował Radnych, że miał uwagi

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 

Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw – 1
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów ( 7 głosów za, 1 głos przeciw i 1 głos wstrzymujący się) pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie  przystąpienia  Miasta  Sejny  do  Związku  Miast
Bałtyckich. 

Do pkt 7.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały w sprawie  przystąpienia Miasta
Sejny do Związku Miast Polskich.

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski –  Burmistrz  Miasta  Sejny – omówił  i  przedstawił  projekt
uchwały. 



Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przystąpienia Miasta
Sejny do Związku Miast Polskich.

Do pkt 8.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.

Pan Marek Sznejder – Inspektor - 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –
Radny Marian Auron – 

Pan Marek Sznejder – Inspektor - 

W trakcie sale opuścił Radny Bogusław Sojko oraz Radna Jolanta Piktel – Dabulis, po czym
po chwili wrócili. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.

Do pkt 9.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w
sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Sejny
oraz nadania mu statutu.

Pan Marek Sznejder – Inspektor – przedstawił i omówił projekt uchwały. 
 
Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,



Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w
sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Sejny
oraz nadania mu statutu.

Do pkt 10.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w
sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Ewelina Luto – Referent-  omówiła i przedstawiła projekt uchwały. 

W trakcie posiedzenie opuściła Radna Jolanta Beata Bagińska. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 8 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w
sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

Do pkt 11.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na
utworzenie spółki „KZN Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały wraz z
autopoprawką. 
W trakcie wróciła Radna Jolanta Beata Bagińska. 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG –
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG –

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 7 radnych,
Przeciw – 0



Wstrzymało się od głosu – 2

Radni większością głosów (7 głosów za i 2 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki „KZN Podlaskie” spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością wraz z autopoprawką.

Do pkt 12.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o
wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie
objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.

.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – omówiła i przedstawiła projekt uchwały wraz z
autopoprawką. 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie  zatwierdzenia
wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na
sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.

Do pkt 13.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany planu  pracy
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany planu pracy
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.
Do pkt 14.



Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody dla
Komisji Rewizyjnej na skorzystanie z porad, opinii i ekspertyz osób posiadających wiedzę
fachową w zakresie związanym z przedmiotem jej działania.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –
Radna Jolanta Piktel – Dabulis – 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 
Radny Marian Auron - 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 
Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji –
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 
Radny Marian Auron - 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –
Radna Jolanta Piktel – Dabulis - 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 
Radny Marian Auron - 

Głosowanie:
Głosowało: 9 radnych
Za: 3 radnych,
Przeciw – 4
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (3 głosy za, 4 głosy przeciw i 1 głos wstrzymujący się) negatywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  dla  Komisji  Rewizyjnej  na
skorzystanie  z  porad,  opinii  i  ekspertyz  osób  posiadających  wiedzę  fachową  w  zakresie
związanym z przedmiotem jej działania.

Do pkt 15.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Pan Marek  Zubrzyński –  Przewodniczący  Komisji  –  wpłynął  wniosek mieszkańca
miasta o rozłożenie zaległości na raty (wniosek w załączeniu).

Pani  Karolina  Rapczyńska  –  Referent  – przedstawiła  sytuację  mieszkańca  miasta,  który
zwrócił się z prośbą o rozłożenie zaległości na raty. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –



Pani Karolina Rapczyńska – Referent – 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta –

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  wniosek  mieszkańca  miasta  o  rozłożenie
zaległości na raty. 

Do pkt 16.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji  –  Pan Marek Zubrzyński
zamknął obrady posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów.

  Przewodniczący Komisji 

                                                                                                   
    /-/Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Karina Palewicz


